
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nieuwegein 8 november 2006, 
 
 
 
Van de bestuurstafel. 
 
Een belangrijk deel van de tijd van deze bestuursvergadering hebben wij samen met het personeel van het 
Bondsbureau besteed aan de voorbereiding van de workshops, gepland voor het middaggedeelte op de Algemene 
Ledenvergadering van 25 november aanstaande. De nadruk van deze voorbereiding is gelegd op het logistieke vlak, 
omdat wij van mening zijn dat de deelnemers geen last mogen hebben van logistiek ongemak. Logistiek ongemak kan 
de inhoudelijke inbreng van de deelnemers negatief beïnvloeden en dat willen wij proberen te voorkomen.  
 
De reacties uit het land op het sportreglement hebben we nauwkeurig doorgenomen. Het bestuur spreekt haar 
waardering uit over de actieve opstelling van de regio’s die de moeite hebben genomen een reactie te geven. Hieruit 
blijkt dat in een vroegtijdig stadium toesturen van een voorstel met een redelijke termijn voor reacties werkt en ook heel 
nuttige en zeer bruikbare informatie oplevert. Uiteraard zullen alle respondenten een antwoord krijgen op de vragen, 
reacties die ze aan het bestuur hebben gestuurd.  
 
Het bestuur overweegt om de internationale organisaties zoals de European Tenpin Bowling Federation, World Tenpin 
Bowling Association en United States Bowling Congress aan te schrijven met het verzoek ons te informeren over 
wijzigingen van artikelen die gevolgen kunnen hebben voor ons sportreglement.  
 
Het verzoek van een aantal regio’s om tijdens de door hun georganiseerde regio vergadering aanwezig te zijn hebben 
wij besproken. Afgesproken is dat wij als bestuur dit punt graag met de vertegenwoordigers van de regiobesturen tijdens 
ons regulieroverleg willen bespreken (de eerst volgende is eind november). 
 
Het gesprek tussen NBF bestuur en NVB hebben wij geëvalueerd. De belangrijkste conclusie die getrokken kan worden 
is dat beide partijen hebben geconcludeerd dat de wil om samen te werken aanwezig is. Directeur bondsbureau zal een 
aantal zaken uitwerken.  
 
Het Wereld Anti-Doping Agentschap (WADA) heeft peer 16 september jongstleden de dopinglijst voor 2007 vastgesteld, 
deze dopinglijst vormt een onlosmakelijk onderdeel van het dopingreglement. Het bestuur van de NBF overweegt de 
“WADA dopinglijst versie januari 2007” vast te stellen.   
 
Een tweetal bowlingverenigingen heeft gevraagd om alsnog een toernooi te mogen organiseren. Wij hebben de 
bowlingverenigingen om aanvullende informatie gevraagd (w.o. voorstel voor een nieuw tijdstip, verklaring van geen 
bezwaar van eventuele gedupeerde collega’s, etc.) alvorens hun verzoek verder wordt behandeld. 
 
Namens het NBF  
 
Paul Vasseur 
 


